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Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna, odnosząc się do projektu pn. „rewitalizacja podwórka wielopokoleniowego Paderewskiego 6 – 

Wrocławska 1”, który w ubiegłym roku wygrał dofinansowanie z budżetu partycypacyjnego, 
poinformowała, że mieszkańcy skarżą się trochę na współpracę z Miastem, gdyż ich zdaniem Miasto 

tak jakby narzuca swoją koncepcję. 

Radna zaapelowała, aby wsłuchiwać się w zdanie inicjatorów i osób, które głosowały za tym 
projektem. Dodała, że jest tam też problem z drzewami, które zostały ocenione jako spróchniałe i do 

wycinki. Niestety, Miasto nie chce wycinać tych drzew. Zwróciła uwagę, że jak projekt zostanie 
zrealizowany teraz, tak to będzie na lata, a tłumaczenie mieszkańcom, że jak te drzewa obumrą to się 

pomyśli może się skończyć tym, że kiedy faktycznie uschną, nie będzie już pieniędzy na to, żeby tam 

cokolwiek zrobić. 
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